
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen i afdeling 61 den. 26/2 2023 

Bestyrelsen har gemmen gået buget som er sendt fra Ungdomsbo.  

Bestyrelsen har fundet forslag til askebæger som skal sættes op ved katakomben. Mail med forslag 

er sendt til varmemesteren. 

Bestyrelsen har fået at vide der er myre ude i fælleskøkkenet. Der bliver meldt at køkkenet nogen 

gange ligner en svinesti når rengøringen kommer over. Der bliver taget fat i varmemesteren for at 

høre hvad der kan gøres ved det køkken. 

Bestyrelsen har lavet en Facebook gruppe som skal sendes ud til alle beboere i afdeling 61. Skal 

bruges til at være mere sociale og komme med ideer til bestyrelsen. 

Bestyrelsen er blevet kontaktet af en beboer som gerne vil lave en aktivets klub. Bestyrelsen vil 

gerne hjælpe med at stable på benene 


